
Jaarverslag Vereniging Buurtbelang Museumplein 2024 

In het afgelopen jaar vergaderde het bestuur twee maal:  
Op 8 januari over de tekst voor het beroepschrift over het bestemmingsplan Museumkwartier c.a.  
Op 23 augustus ter kennismaking met de nieuwe gebiedsmakelaar Jerome Scheltens.


Een delegatie van het bestuur voerde periodiek overleg met de stadsdeelvoorzitter op16 juli. Het 
belangrijkste agendapunt was de ijsbaan. We hadden te horen gekregen van de projectleider dat 
volgens hem (en ‘de juristen’) geen overleg met belanghebbenden in de omgeving mogelijk zou 
zijn, omdat de aanbestedingsprocedure dat niet toelaat. Onze stelling was dat voorafgaand aan 
de (geheime) aanbestedingsprocedure eerst een openbaar besluit over de gewenste voorwaarden 
voor een ijsbaan moet worden genomen, waarover wel degelijk inspraak mogelijk en wenselijk is. 
De stadsdeelvoorzitter bevestigde ons in deze opvatting. Echter is het hele jaar geen uitnodiging 
voor zulk overleg ontvangen. 
 
De zitting van de Raad van State over het bestemmingsplan vond plaats op 13 februari jl. Hierbij 
werkten we samen met de Initiatiefgroep Oud-Zuid, in de persoon van Marianne Houtzager.  
De gronden over evenementen en over te ruime afwijkingsbevoegdheden die we hadden 
aangevoerd konden bij de uitspraak die in augustus volgde helaas geen genade vinden. Wel had 
de vertegenwoordiger van de gemeente in de zitting mondeling bevestigd dat in geval t.z.t. 
nieuwe voorwaarden in het locatieprofiel worden vastgesteld, deze ook bij een herziening van het 
bestemmingsplan verwerkt moeten worden, maar helaas staat deze mededeling niet in de 
uitspraak vermeld.  Over de gevraagde sloopvergunning-verplichting in het hele plangebied 
merkte de Afdeling Bestuursrecht op dat deze intussen inderdaad van toepassing was geworden 
op grond van de gemeentelijke aanwijzing tot beschermd stadsgezicht.

 
De gemeente heeft een visiedocument voor het nieuwe evenementenbeleid vastgesteld. De 
uitgebreide participatieprocedure die hieraan voorafging, was voor bewoners teleurstellend. 
Alleen in de eerste bijeenkomst waren bewoners ongeveer paritair vertegenwoordigd met de 
evenementen-organisatoren, maar bij de drie andere sessies (waaronder een speciaal voor 
bewoners) was de evenementenbranche ver in de meerderheid. Dat is goed te merken in het 
resultaat. VBM was naast 20 bewonersorganisaties een van de ondertekenaars onder een 
raadsadres waarin betere participatie werd verlangd.  
Het aangekondigde overleg over een nieuw locatieprofiel is weer een jaar uitgesteld. Volgens het 
gepubliceerde uitvoeringsschema wordt het nu begin 2025. De invoering van het nieuwe 
evenementenbeleid zal niet eerder dan 2027 worden. In de tussentijd worden evenementen 
steeds gekopieerd van vorige jaren. 
In 2024 is overigens Polo Amsterdam niet doorgegaan. Wel Keti Koti en de oudejaar lichtshow.

De IJsbaan is weer een keer herhaald in de oude opzet, op de gelukkig gerenoveerde vijver. 

Op het terrein van de juridische functie hebben twee zittingen plaatsgevonden van de commissie-
Zuurmond. Daarna werd Zuurmond ziek en kwam het hele project tot stilstand. Tijdens overleg 
met de directeur Juridische Zaken werd ons meegedeeld dat zij ook vertrekt. Hopelijk komt er 
passende vervanging. Een jaarlijks rapport De Staat van de Juridische functie verscheen voor het 
eerst. Rapport over evaluatie van het experiment Bezwarencommissies is ondanks aankondiging 
voor het najaar nog verschenen. Ons bezwaarschrift over openbaarmaking van gegevens over de 
beslissingen m.b.t. ‘Dubbele petten’ is gegrond verklaard. Voorzover deze documenten door ons 
konden worden ingezien, gaven ze al een beeld over de normen die de gemeente hierover 
hanteert. Namelijk, het wordt gewoon toegestaan dat een vergunningverlener tevens ‘klanten’ 
tegen betaling adviseert.
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